
Referat bestyrelsesmøde d. 09/05-2023

Formalia
- Valg af mødeleder

- Finn
- Godkendelse af referat

- Godkendt med ændringer
- Godkendelse af dagsorden

- Godkendt med ændringer
- Tilstedeværende

- Magnus, Finn, Bodil, Thomas, Jakob, Jonas, Melina.
- Afbud: Peter, Jane, Claudia, Asbjørn.
- Ikke til stede: Kristine, Sarah.

Grønt valgforbund
- Finn opdatere
- Finn, Peter og Bodil arbejder videre med at mødes med partierne der sidder i

byrådet, i det grønne valgforbund, i forhold til hvordan det videre samarbejde ser ud.
- Bodil og Finn tager med til det store valgforbunds arrangement.

Hjemmeside
- Lars er valgt som webredaktør
- Det er forvirrende, at der ligger dokumenter forskellige steder.
- Magnus udarbejder et forslag til hvordan hjemmesiden kan ændres til et af de næst

kommende bestyrelsesmøder.
Medlemsmøder i juni

- Vi har et intromøde
- 8. juni.

- kl 17.30 (hvis man spiser med ellers fra kl 18)
- Vi har et medlemsmøde med Theresa

- 8. juni 19-21.
- Hvad er status på borgen.
- Hvordan ser Theresa på kommunernes selvstyrende økonomi.
- Vil SFU være med?

- Magnus skriver og hører dem ad, da de har deres torsdagsmøde.
LGBT Netværk

- Der er udsendt en mail fra SFs LGBT netværk, hvor de har rettet henvendelse til
Aalborg pride, om at vi gerne må være med. De spørger om vi gerne vil være med i
Priden, som SF Aalborg.

- Dagen for Aalborg Pride er den 8. juli.
- Vi arbejder videre med det, i forhold til deltagelse.

- Om ikke andet sender vi det ud i et nyhedsbrev.
Bestyrelsespost i Ung Aalborg

- Benjamin er desværre nødt til at trække sig fra posten i bestyrelsen i Ung Aalborg.
- Man kan læse om det her: https://aalborgungdomsskole.dk/

- Vi tager det op på næste møde igen og finder forhåbentlig en fra bestyrelsen, der er
kan garantere at de kan sidde der i perioden ud.

Lokaler

https://aalborgungdomsskole.dk/


- Der er en drøftelse om vores lokaler, hvor meget vi bruger dem, hvad de bruges til og
driften af det.

- Der er behov for at vi får snakket med de tre parter, som aktivt er i lokalerne,
vil forpligte sig på at lokalerne bliver et sted, som er rart at være, og kan blive
et levende rum.

Opdatering fra byrådet
- Da der er afbud fra begge byrådsmedlemmer, opdateres der overordnet.
- Der er gang i budgetprocessen, og det går hurtigt nu her.

Næste møde
- d. 12 juni

- Vi skal have besat posten i UngAalborg.
- Vi bør drøfte budgetprocessen og hvordan vi placerer os i den proces mere

principielt.
- I den forbindelse også hvordan vi på den indholdsmæssige del, får

baggrunds- og analysegruppen med.
Eventuelt


